
Anglický jazyk – 11. 5. – 15. 5. 

Hello everyone! 

ŘEŠENÍ – U 59/5a 

As light as a feather = lehký jako pírko 

As heavy as lead = těžký jako olovo 

As cool as a cucumber = chladivý jako okurka 

As cold as ice = studený jako led 

As good as gold = dobrý jako zlato  

As dry as a bone = suchý jako kost 

As blue as the sky = modrý jako nebe 

As green as grass = zelený jako tráva 

As black as coal = černý jako uhlí (my říkáme uhel) 

As white as snow = bílý jako sníh 

As brave as a lion = statečný jako lev 

ŘEŠENÍ – PS 53/4 

2 as cool as a cucumber     3 as red as a beetroot     4 as dry as a bone      

5 as light as a feather – as heavy as lead     6 as blue as the sky     7 as proud as a peacock 

8 as cold as ice     9 as good as gold     10as black as coal – as white as snow 

ŘEŠENÍ – PS 54/1 – první část 

1 come     2 million     3 population     4 than     5 sixty     6 sheep     7 islands 

8 bigger     9 weather     10 drier     11 mountains     12 snows     13 winter 

14 skiing 

ŘEŠENÍ – PS 54/1 – druhá část 

15 capital     16 born     17 don’t     18 moved     19 near     20 biggest 

21 in     22 holidays     23 highest     24 most     25 the     26 bird     27 can’t     28 of 

…………………………………………………………………………………………………………………………………….. 

► 11. 5. 

Unit 6, slovíčka 6A 

Do sešitu 11 May: 

Films and things 

U 62/1a, přečti si článek a zapiš do sešitu věci, o kterých Sophie hovoří – zkontrolujeme ve 
čtvrtek 



► 13. 5. 

Dnes vám vysvětlím používání příslovcí četnosti. 

Do sešitu 13 May: 

Adverbs of frequency (příslovce četnosti, ptáme se jak často?) 

U 63/3a, dopište si český překlad 

always - …………….. 

often - ………….. 

usually - ………………. 

sometimes - ……………………. 

never - …………………………… 

Tato příslovce jsou ve větě obvykle před významovým slovesem. 

Příklad 1:  

They usually have lunch at school. 

They don´t usually have lunch at school. 

Do they usually have lunch at school? 

Zde je významové sloveso ´have´. 

Příklad 2: 

He can often go to the cinema. 

He can´t often go to the cinema. 

Can he often go to the cinema? 

Významové sloveso ´go´. 

POZOR! 

U slovesa ´to be ´platí jiné pravidlo. Tato příslovce obvykle stojí za tvary slovesa ´to be´. 

Příklady: 

It is always good.     It isn´t always good.    Is it always good? 

There´s never a bag under the bed.    There are often lots of books on the shelf. 

------------------------------konec zápisu------------------------------------ 

► 14. 5. 

Do sešitu 14 May: 
U 63/3c, doplň věty podle článku a napiš si je, příslovce si zvýrazni 


